



# GRANT APPLICATION

## Information

### Grants make safety gear affordable and save Canadian Athletes money

This document contains important time-sensitive information about funding for safety headgear and should be read by all Canadian clubs, associations and schools.

Clubs, associations and schools may apply May 1 through December 30 2016 for protective equipment grants to be used towards the purchase of protective headgear.

Grants will be awarded by the TransCanada Network on a first come, first served basis based on need and the club, association and school's commitment to providing safety equipment to their athletes.

TransCanada hopes to award more than \$500,000 in protective headgear grants this year. Forcefield FF (NA) Ltd. is the leading supplier of universal protective headgear for non-collision sports in the United States and Europe and has recently made their protective headgear available in Canada through TransCanada. Now more affordably, Canadian clubs, associations and schools will be able to make safety certified protective headbands available to all members and students as part of their enrollment or for a fundraising fee. Equipment grants are valued from \$100 up to \$2000 per organization, and will cover 1/3 the cost of the gear or more.

Please call for more information or with any questions, **1-800-747-6882** or visit [playingsafe.ca/grant](http://playingsafe.ca/grant).

#### OPEN CROWN PROTECTIVE HEADGEAR GRANT APPLICATION FORM

Mail, fax or email grant applications to: **Forcefield Protective Headgear™ (Canada) c/o TransCanada Network, 6007-2100 Bloor St W, Toronto, ON M6S 5A5.** Via fax: **844-747-6882.** Via email: [grants@forcefieldheadbands.ca](mailto:grants@forcefieldheadbands.ca)

Please complete the application in full. Your organization must 1) be involved in organized sports 2) be located in Canada 3) be registered in Canada and 4) have a safety policy in support of head protection.

Date of Application: \_\_\_\_\_

#### CONTACT INFORMATION

Name of Organization: \_\_\_\_\_

Street Address / City / Province / Postal Code: \_\_\_\_\_

Name of Contact (officer or director) First name / Last name / Phone number: \_\_\_\_\_

Purchasing / Finance contact First name / Last name / Phone number: \_\_\_\_\_

Number of members / students \_\_\_\_\_

On the next page, please estimate the number of packages you will need below. We recommend at minimum enough to gear up juniors, beginners and seniors. Curling example: Your youth program runs on 4 sheets Tuesday nights, 5 curlers a sheet, total 20 curlers on ice at one time. 2 packages would be required:

# GRANT APPLICATION

## Headgear Safety Kits

Indicate QTY below, Protective Cotton Sweatbands or Protective Neoprene Headbands. Both styles include the same helmet polymer which absorbs and dissipates a significant amount of impact force.

QTY \_\_\_ **SWEATBAND HEADGEAR SAFETY KIT** (includes 10 protective sweatbands)

5 Protective Sweatbands 40cm (children), 5 Protective Sweatbands 45cm (youth & adults)

Assorted colours

Cost: \$300/package plus tax and delivery (before grant)

QTY \_\_\_ **ULTRA™ HEADGEAR SAFETY KIT** (includes 10 protective Ultra™ headbands)

5 Ultra JR™ (children), 5 Ultra™ (youth & adults)

Cost: \$340/package plus tax and delivery (before grant)

### LOCAL SERVICE CLUB SUPPORT

Indicate if you have secured additional funds from your local service club /or applied /or plan to apply:

Yes \_\_\_ No \_\_\_ If yes, please indicate amount: \$ \_\_\_\_\_ Service club name: \_\_\_\_\_

### SPECIAL ASSESSMENT CLUB SUPPORT

Indicate if you have added a special assessment fee for safety gear on your registration forms or plan to do so:

Yes \_\_\_ No \_\_\_ If yes, please indicate special assessment amount: \$ \_\_\_\_\_

Additional information you'd like to provide and to help us evaluate your application. Include other sources of funding, in whole or in part, not listed above. May be left blank.

---



---

**ADDITIONAL TERMS:** Submitting this form does not obligate you to purchase protective headgear. Grants are awarded based on the number of safety packages you specify above. Each safety package includes 10 headgear. Grant recipients will be able to redeem protective headgear grant funds online at [www.forcefieldheadbands.ca](http://www.forcefieldheadbands.ca) Grants must be redeemed within 15 days of issuance / approval. You are responsible for the invoice balance; the amount remaining after the grant is applied. Invoices are prepaid. Please contact us if you'd like to make payment arrangements. Your Club, Association, your local service clubs, sponsors or your members may combine to fund the balance.

**NOTE:** If your club has a Little Rocks or CanSkate helmet policy, we commend you and do not recommend a change. This product is not designed to the same standard as the ice hockey helmet. This product is designed to a PPE CEII European standard and is approved for use as protective headgear for over 15 contact, non-collision sports and medical applications. The pliable helmet polymers inside this product absorb and dissipate a significant amount of impact force, up to 83%. Tests, results and safety certification standards are fully disclosed to the public at [playingsafe.ca](http://playingsafe.ca)

**WARNING:** Sports and activities involving impact forces to the head are dangerous and can result in temporary or permanent injuries. This product will not eliminate all head injuries, is not a replacement for proper healing after an injury and does not make it safe to play fearlessly.

# DEMANDE DE SUBVENTION

## Renseignements

### **Demandes de subvention des clubs, des associations, et des écoles canadiens pour financer les équipements sécuritaires sont maintenant acceptées**

Ce document contient des renseignements importants à durée de vie critique sur les subventions de protecteurs de têtes à lire par tous les athlètes canadiens. Les organisations peuvent faire une demande du 1er mai au 30 décembre 2016 pour une subvention d'équipement sécuritaire pour financer l'achat des protecteurs de têtes.

Les subventions sont accordées par le TransCanada Network suivant le principe du premier arrivé, premier servi, selon le besoin et l'engagement du club à fournir l'équipement sécuritaire à leurs membres.

TransCanada espère financer plus de 500 000 \$ de subventions de protecteurs de tête cette année. Forcefield FF (NA) Ltd. est le premier fournisseur de serre-têtes protecteurs polyvalents pour les sports sans collision aux États-Unis et en Europe et ces serre-têtes protecteurs sont maintenant disponibles au Canada par TransCanada. Grâce au programme de subvention, les organisations canadiens vont pouvoir fournir des serre-têtes protecteurs certifiés à tous leurs membres. Les bénéficiaires de subventions recevront aussi une étagère pour nettoyer et ranger leurs protecteurs de tête. Les subventions d'équipement sont d'une valeur de 100 \$ jusqu'à 2 000 \$ par club et elles vont financer jusqu'au tiers du coût de l'équipement.

Veuillez appeler pour plus de renseignements ou pour poser des questions, au **1-800-747-6882** ou visiter le site **playingsafe.ca/grant**

#### **FORMULAIRE DE DEMANDE DE SUBVENTION DES ÉQUIPEMENTS SÉCURITAIRES**

Envoyer une lettre, une télécopie ou un courriel au: **Forcefield Protective Headgear<sup>MC</sup> (Canada) a/s de TransCanada Network, 2100 rue Bloor ouest, bureau 6007, Toronto, ON M6S 5A5. Télécopie : 844-747-6882. Courriel : grants@forcefieldheadbands.ca**

Veuillez compléter intégralement la demande. Votre organisation doit 1) participer au sport 2) être située au Canada 3) être enregistrée au Canada et 4) soutenir une politique sécuritaire de protection de tête.

Date de demande : \_\_\_\_\_

#### **COORDONNÉS**

Nom du club : \_\_\_\_\_

Personne-ressource (Responsable ou Directeur/Directrice) Prénom / Nom de famille / Numéro de téléphone : \_\_\_\_\_

Personne-ressource en Approvisionnement / Finances (Responsable ou Directeur/Directrice) Prénom / Nom de famille / Numéro de téléphone : \_\_\_\_\_

Le nombre de membres / juniors / seniors / débutants : \_\_\_\_\_

Adresse / Ville / Province / Code postale : \_\_\_\_\_

# DEMANDE DE SUBVENTION

## Ensembles de sécurité

Veillez indiquer la QUANTITÉ ci-dessous : des serre-têtes protecteurs en coton et / ou des Ultra<sup>MC</sup> en néoprène. Les deux styles regroupent le même matériau polymère d'un casque, capable d'absorber et dissiper les forces de choc significativement.

Nous recommandons au minimum une quantité suffisante pour que les juniors, seniors et débutants.

QUANTITÉ \_\_\_\_ **ENSEMBLE PROTECTEURS DE TÊTES** (comprend 10 serre-têtes protecteurs)

5 serre-têtes protecteurs de 40cm (enfants), 5 serre-têtes protecteurs de 45cm (jeunes et adultes)

Couleurs variées

Coût : 300 \$/boîte, taxes et livraison en sus (avant subvention)

QUANTITÉ \_\_\_\_ **ENSEMBLE PROTECTEURS DE TÊTES ULTRA<sup>MC</sup>** (comprend 10 serre-têtes protecteurs Ultra<sup>MC</sup>)

5 serre-têtes Ultra JR<sup>MC</sup> (enfants), 5 serre-têtes Ultra<sup>MC</sup> (jeunes et adultes)

Coût : 340 \$/boîte, taxes et livraison en sus (avant subvention)

### SOUTIEN DU CLUB PHILANTHROPIQUE LOCAL

Veillez indiquer si vous avez obtenu des fonds supplémentaires de votre club philanthropique local ou que vous en avez faits la demande ou que vous avez l'intention d'en faire la demande.

Oui \_\_\_\_ Non \_\_\_\_ Si oui, veuillez indiquer le montant : \_\_\_\_\_ \$. Nom du club philanthropique : \_\_\_\_\_

### SOUTIEN DU CLUB POUR UNE ÉVALUATION SPÉCIALE

Veillez indiquer si vous avez ajouté des frais d'évaluation spéciale pour l'équipement de sécurité sur vos formulaires d'inscription ou que vous avez l'intention de le faire.

Oui \_\_\_\_ Non \_\_\_\_ Si oui, veuillez indiquer le montant des frais d'évaluation spéciale : \_\_\_\_\_ \$.

Renseignements supplémentaires que vous voulez ajouter pour nous aider à examiner votre demande. Veuillez indiquer d'autres sources de fonds, entièrement ou en parti, que vous n'avez pas indiqué ci-dessus. Sinon, laisser en blanc.

---



---

**CONDITIONS SUPPLÉMENTAIRES :** Faire cette demande ne vous oblige pas à acheter des serre-têtes protecteurs. Les subventions sont accordées selon la quantité indiquée d'ensembles de serre-têtes. Chaque ensemble comprend 10 serre-têtes protecteurs. Les bénéficiaires de subventions peuvent les attribuer en ligne au [www.forcefieldheadbands.ca](http://www.forcefieldheadbands.ca). Les clubs recevront aussi une étagère pour nettoyer et ranger leurs protecteurs de tête. Les subventions doivent être attribuées dans les 15 jours après l'émission / la délivrance. Vous êtes responsable pour le solde de la facture; le montant restant après la délivrance de la subvention doit être réglé. Veuillez nous contacter si vous voulez des modalités de paiement. Votre club, association, club philanthropique local, vos parrains ou vos membres payent d'habitude le reste du montant.

**NOTA BENE :** Si votre club a une politique de casque "Mini Pierres" ou "Patinage Plus", nous vous en félicitons et nous ne recommandons aucun changement. Ce produit n'a pas été conçu d'après les mêmes normes qu'un casque de hockey sur glace. Ce produit est conçu d'après des normes PPE CÉII européen et il est certifié comme protecteur de tête pour plus de 15 sports de contact ou sans collision et des usages médicaux. Le matériau polymère souple est capable d'absorber et dissiper les forces de choc significativement. Performance, résultats et normes de certification sécuritaire disponibles au site : [playingsafe.ca](http://playingsafe.ca)

**MIS EN GARDE :** Les activités de loisirs et de sport comportant des risques de traumatisme crânien sont dangereuses et peuvent résulter en blessures graves plus ou moins permanentes. Ce produit n'éliminera pas toutes les blessures de tête et ne remplacera jamais les soins médicaux suite au traumatisme crânien et le porter n'est pas une excuse pour être téméraire.